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PROTOKÓŁ 

z LXIII w kadencji 2018-2024 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie                         

z dnia 25 stycznia 2024 r. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 
 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:20 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

p. Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

 

Zaproszeni goście: 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych  

 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołał radnego Marcina Pałaca. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad 

(projekt w załączeniu do protokołu).  

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 stycznia 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z LXI i LXII sesji Rady Miejskiej. 
 

głosowanie Przyjęcie protokołów z LXI i LXII sesji Rady Miejskiej. 
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jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 
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14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Dyskusji nie odnotowano. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pan Kazimierz Matla – Przewodniczący Osiedla Nr 3 wnioskował o naprawę lub wymianę 

tablicy przydrożnej z nazwą Suchedniów, która jest już mocno zniszczona.  

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik odnosząc się do wniosku Przewodniczącego Osiedla                    

Nr 3 zgodził się, że tablica ta nie wygląda najlepiej i poinformował, że poczynione zostaną  starania 

o jej wymianę w najbliższym czasie.  

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy 

Suchedniów za okres od 15 grudnia 2023 r. do 25 stycznia 2024 r. przedstawił Pan Dariusz 

Miernik – Z-ca Burmistrza (pisemna Informacja w załączeniu do protokołu).   

10. Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Suchedniów 2025 roku środków stanowiących fundusz sołecki. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu).  

10.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

10.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano  

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

Gminy Suchedniów 2025 roku środków stanowiących fundusz sołecki. 

Uchwała Nr 407/LXIII/2024 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

Gminy Suchedniów 2025 roku środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik                          

do niniejszego protokołu.  
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głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 
w budżecie Gminy Suchedniów 2025 roku środków stanowiących fundusz 
sołecki. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 
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11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata PRZECIW 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2024 – 2038. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                    

w załączeniu do protokołu).  

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024 – 2038. 

Uchwała Nr 408/LXIII/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                         

w załączeniu do protokołu).  

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 
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Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

12.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano 

12.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

Uchwała Nr 409/LXIII/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 
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7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 394/LXI/2023 Rady Miejskiej                                    

w Suchedniowie z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej o nr 

ewid. geod. 1120/4 o pow. 0,2036 ha, położonej w miejscowości Suchedniów, w celu poprawy 

warunków zagospodarowania działki sąsiedniej. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                             

w załączeniu do protokołu).  

13.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji. 

13.c. dyskusja, 

Przewodniczący osiedla nr 3 - Pan Kazimierz Matla: bardzo mnie niepokoi ta sytuacja, uchylenia 

i skargi i tak dalej, no tutaj tak troszeczkę coś czuć, że ktoś palce maczał w tym, ale nie ma co. 

Uważam, że to trzeba podjąć szybko, bo szkoda tych  ludzi. Tutaj radny Słoma mówił, że to jest 

młody, prężny człowiek, który traci dużą dzierżawę na hucie i chce budować, a tutaj, jakby się to 

tak, coś nie wyszło. Uważam, że tamta uchwała była dobra, ale teraz trzeba podjąć tą uchwałę, żeby 

mu jak najszybciej wyrazić zgodę i sprzedać. A w ogóle uważam, że ten teren tam, to nie wiem, czy 

by się tutaj dało (bo tutaj Pan Burmistrz Miernik pisze, że jest plan zagospodarowania tej kopalni) 

rozszerzyć, jeżeli by go się jeszcze dało rozszerzyć na ten teren cały od Maxolu z lewej strony 

dojazdu do kopalni. W ogóle zmienić tam plan zagospodarowania, zrobić tereny przemysłowe i być 

może ten Pan, jeżeli by się zgodził kupić tą działkę to by zaczął coś tam robić. To jest teren 

oddalony, tam chyba nawet nie wiem czy jakakolwiek by powstała z tego tytułu budowlanka. 
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Należy próbować wyprowadzić niektóre zakłady z terenu miasta, bazy transportowe właśnie tam                 

i być może Gmina wykupiłaby a później podzieliła to na właściwy teren dla firm z naszego terenu. 

Tam jest stacja Trafo, jeśli chodzi o energię, na pewno będzie problem ze ściekami z wodą, ale                 

w tej chwili przy tych możliwościach technicznych, to jest żaden problem, tam ten teren 

przygotować. Jeżeli przyjdzie dobry inwestor i zatrudni 20-30 osób, to tylko mu będzie trzeba 

przyklasnąć. 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: Ja bardzo dziękuję za ten głos, bo to na pewno 

koncepcja jest bardzo słuszna żeby szukać gdzieś w Suchedniowie takich terenów inwestycyjnych, 

czy terenów, gdzie możemy jakąś działalność gospodarczą rozwijać. Taki kierunek jest bardzo 

potrzebny w tej chwili w naszym mieście, z tym że, problem jest może, nie tylko w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego, żeby go rozszerzyć. Jak przygotowywaliśmy szanowni 

państwo uchwałę o sprzedaży w trybie bezprzetargowym, analizowaliśmy strukturę tych gruntów, 

jakie tam są, jakie są w tym rejonie i tam jest problem z własnościami. Tam jest dużo tych gruntów, 

które mają nieuregulowany stan prawny i to tutaj akurat, według mnie, mieszkańcy wyszukali taką 

działkę, na której mogli coś wybudować. Chcieliśmy im pomóc, cała Rada wtedy podjęła uchwałę, 

że chcemy im pomóc. Chcemy żeby, tam ta działalność mogła powstać, na pewno o tym będziemy 

mówić jeszcze przy następnej uchwale. To, że oni są tam właścicielami działki i że po sąsiedzku 

była działka gminna, to nikt inny by tej działki gminnej nie kupił i pewnie jej nikt inny nie kupi.  

Źle się stało, że ta uchwała została przez wojewodę zaskarżona, chociaż to jest kuriozalna sprawa. 

Jeśli chodzi o to zaskarżenie, tutaj Pan Kazimierz chyba słusznie zauważył, że to ktoś tam palce 

maczał. Na pewno takie tereny inwestycyjne, o których rozmawiamy będziemy chcieli gdzieś 

wyznaczyć, takie obszary. Już wcześniej na poprzednich sesjach rozmawialiśmy i na spotkaniach 

naszych, że jesteśmy w przededniu przystąpienia do opracowania ogólnego planu 

zagospodarowania przestrzennego całej Gminy. Mam nadzieję że w miesiącu lutym, czy                                     

w miesiącu marcu ogłosimy (wyznaczymy) termin na składanie wniosków. Rozpoczniemy tą 

procedurę związaną z planem ogólnym zagospodarowania naszego miasta. Będziemy chcieli to 

dosyć tak szeroko poprowadzić, żeby mieszkańcy mieli możliwość wypowiedzenia jak ta nasza 

gmina ma wyglądać, jakie są potrzeby mieszkańców i w tym kierunku tą dokumentację 

planistyczną przygotowywać.  

Przewodnicząca Osiedla nr 5 - Pani Ewa Antosik: ubolewam nad tym, że działka ta nie zostanie 

kupiona. Trzeba nad tym zastanowić, żeby tego Pana  tutaj zatrzymać w tym mieście, bo to będzie 

się wiązać z miejscami pracy w naszym mieście. 

Radny - Pan Paweł Słoma: Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni państwo,                               

ja podzielam te zdania, które Pan Kazimierz powiedział, Pani Ewa. Panie Burmistrzu może jeszcze 

udałoby się porozmawiać z tymi ludźmi, poza tym ta uchwała została zaskarżona z jakiegoś 

powodu. Może należałoby jechać do wojewody spytać się dlaczego zaskarżył uchwałę, bo widzę że 

taki rozmów nikt nie prowadzi. Myślę, że na tym poziomie administracyjnym też trzeba by 

rozmawiać, bo jeżeli byłaby informacja, że ta uchwała może być tak jakby przywrócona za dwa 

miesiące, to myślę że ten inwestor poczekałby te dwa miesiące. Mówienie tutaj o 2 miesiącach, o 2 
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latach, to jest takie troszeczkę pisanie palcem na wodzie. No może więcej takiej informacji, więcej 

rozmów, dlaczego ktoś tą uchwałę nam zaskarżył. Panie  Burmistrzu, trzeba by może dociec 

dlaczego, bo tu podczas tych rozmów, my nie dowiedzieliśmy się, dlaczego ta uchwała została 

zaskarżona. Wojewoda zaskarżył, no i żadnych informacji takich konkretnych, dlaczego zaskarżył. 

Kierownik Wydziału Nieruchomościami, Infrastruktury i Ochrony Środowiska – Pani 

Agnieszka Jaszczur: Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, 

zaproszeni goście, może troszkę namieszam z punktem kolejnym obrad, natomiast chciałabym się 

odnieść do tych pytań o których mówicie. Jeżeli chodzi o wniesienie skargi. Otóż skarga została 

złożona na podstawie art. 93 ustęp 1 Ustawy o samorządzie gminnym. Artykuł ten mówi, że skargę 

składa Wojewoda, w tym przypadku, bo chodzi o organ nadzoru jeżeli minie termin 30 dni na 

rozstrzygnięcie nadzorcze. Rozstrzygnięcie nadzorcze to jest tryb taki nadzoru Wojewody nad 

poprawnością podejmowanych uchwał przez Radę Miejską. Chciałam zaznaczyć, że uchwała 

wpłynęła do wojewody 28 listopada, natomiast dnia 1 grudnia została zwrócona przez dział prawny 

jako bez uwag i bez wad prawnych. Jest to opieczętowane i jest to załącznik do skargi. 1 grudnia 

radca prawny, ten sam który podpisał skargę, napisał, zwracam uchwałę bez uwag prawnych. 

Kolejna sprawa jest taka, że mamy jeszcze ustawę ’’Prawo o postępowaniu przed sądami 

administracyjnymi’’. Artykuł 52 ustawy mówi, że skargę można wnieść po wyczerpaniu wszystkich 

środków możliwych, wcześniejszych zaskarżenia, nie wiem jak by się to skończyło w sądzie. 

Jednak zaznaczyć należy, że wnioskodawca zrezygnował, wycofał swój wniosek, więc w tym 

momencie dalsze procedowanie jest bezzasadne. Co do działki tutaj Pan Kazimierz ma jak 

najbardziej rację. Jest to działka wąska, długa, która ma w części zachodniej przewyższenie, skarpę 

10-metrową, w związku z czym możliwość jej zabudowy w ogóle jest wykluczona. Parametry 

użytkowe tej działki są średnio korzystne, wszystko to jest potwierdzone w operacie szacunkowym. 

Wojewoda zaskarżył tutaj w tej uchwale, że nie zostały przesłanki, zgodnie z artykułem 36 ustęp 2 

Ustawy o gospodarce nieruchomościami wystarczająco przeanalizowane. Niemniej jednak ustawa 

w sposób wąski, mówi o analizowaniu tych przesłanek i jest jasno powiedziane, że przedmiotem 

wyceny jest nieruchomość lub jej część, jeśli może poprawić warunki zagospodarowania 

nieruchomości przyległej, stanowiącej własność lub oddanie w użytkowanie wieczyste, osobie która 

zamierza tę nieruchomość lub jej część nabyć., jeżeli nie mogą być zagospodarowane jako odrębne 

nieruchomości. Do tego Rada Miejska, szeroko w uzasadnieniu się odniosła, przeanalizowaliście to 

Państwo, zarówno na komisjach jak i na sesji. Było kilka zarzutów na sesji odnośnie 

zagospodarowania działki jako rolnej, tutaj chciałam tylko zaznaczyć, że nieruchomości rolne to 

mówimy  o nieruchomościach o powierzchni powyżej 3 tysięcy metrów kwadratowych. Wynika to 

z wielu aktów prawnych, między innymi działki rolne, podział, nie mogą być mniejsze niż 3000 

metrów kwadratowych. Ponadto o działkach rolnych w terenie miejskim, nie ma w ogóle w tym 

momencie mowy, mamy Ustawy o ochronie gruntów rolnych i leśnych i nawet projekt decyzji                    

o warunkach zabudowy, wysyłany jest do uzgodnienia do starosty, wyłącznie w przypadku działek 

położonych na terenach wiejskich, czyli w sołectwach. Także nie ma tutaj w tym momencie 

żadnych przesłanek, żeby rozważać to w jakimś szerszym aspekcie, niż ten, który mówi ustawa                     

o gospodarce nieruchomościami. To tyle, dziękuję. 
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Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: Tutaj, Pani Kierownik bardzo zgrabnie przeszła                           

do kolejnej uchwały jaką mamy. Także może to faktycznie, trzeba blokiem tutaj teraz porozmawiać 

na ten temat prawda, bo mieliśmy pierwszą uchwałę odnośnie uchylenia uchwały, ale mamy 

kolejną, w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach Skargi 

Wojewody Świętokrzyskiego, którą tutaj pani Agnieszka już zreferowała Państwu. Sami Państwo 

widzicie, że tutaj trochę dziwnie to wszystko się potoczyło, że Wojewoda, jakby nie był 

zdecydowany do końca jak się odnieść do tej naszej uchwały, bo mając możliwość skorygowania 

naszej uchwały rozstrzygnięciem nadzorczym, nie skorzystał z tego prawa wprost. Nawet uznał,                     

że jest uchwała poprawna, a miesiąc później, kieruje skargę do WSA, gdzie pisze, że nie 

przeanalizowaliśmy, powiedzmy czy działkę można było rolniczo użytkować czy, czy tylko ją 

przeznaczyć pod cele budowlane,  pod budowę hali produkcyjnej. Tutaj Pani Agnieszka to 

wszystko ładnie wyjaśniła, że to jednak nie była działka, którą można byłoby rolniczo w jakieś tam 

sposób wykorzystywać, żeby ją chronić, zgodnie z ustawą o ochronie gruntów rolnych i leśnych. 

Radny – Pan Arkadiusz Pająk: Panie Przewodniczący, Szanowni radni, Panie Burmistrzu, ja mam 

taką propozycję, bo myśmy tutaj uchwalili, że tą działkę sprzedajemy w drodze bezprzetargowej. 

Mam takie pytanie do Pana Burmistrza, może by zmienić sposób sprzedaży tej działki. Może jednak 

było ogłosić przetarg. jak i tak tutaj pan powiedział, że no ciężko żeby ktoś inny się w ogóle 

zdecydował, na kupno tej działki z powodu jej położenia tak, to może by rozważyć taką 

ewentualność, żeby spróbować tą działkę sprzedać, dziękuję. 

Radny – Pan Eugeniusz Zegadło:  Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, tu 

problem jest taki, że nie było, w zasadzie nie byłoby tego problemu, jakbyśmy działkę sprzedali w 

trybie przetargowym, działka by była poszła, nie było bez żadnych skarg,  sprawa była wyjaśniona, 

prawdopodobnie też by była cena, nie mogła być niższa, niż w trybie bezprzetargowym więc 

problem cały był w tym, że chciano sprzedać działkę w, w trybie nie bezprzetargowym, jakby była 

sprzedana w przetargowym nie byłoby tego problemu, dziękuję. 

Z-ca Burmistrza- Pan Dariusz Miernik: Dziękuję, nie możemy tak mówić, że nie byłoby 

problemu, problem byłby taki sam proszę państwa, bo tutaj nikt nie zarzuca nam, że zły tryb 

zastosowaliśmy sprzedaży tylko, że w ogóle chcieliśmy ją sprzedać, to był, to jest problem, prawda 

wracam do tego pytania, nie wiem kto, Arka, radnego Pająka, bo nie wiem, właśnie poprosiłem 

Panią prawnik, bo z tego względu że jeśli mamy zaskarżoną uchwałę to nie wiem czy w tej, w tym, 

skarga jest skierowana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, to nie wiem, mam wątpliwość 

czy możemy w tym temacie podejmować drugą uchwałę, dopóki, dopóki nie zostanie to w jakiś 

sposób rozstrzygnięte nie wiem. 

Radca Prawny – Pani Anna Grzegolec: na chwile obecną została złożona skarga na uchwałę, 

która została podjęta, jednak niejednokrotnie się tak zdarza, że mając wytyki od organu 

nadzorczego, bądź skargę coś konwalidujemy, w związku z powyższym jakby zawsze możemy 

podjąć, moim zdaniem, uchwałę która tutaj w porządku obrad było, że.... 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: że uchylamy uchwały, tak, ale przed przekazujemy też 

skargę, na naszą uchwałę. 
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Radca Prawny - Pani Anna Grzegolec: Skutkiem takiego postępowania w mojej ocenie będzie 

umorzenie postępowania przez sąd z uwagi na bezprzedmiotowość, dlatego że uchwała która 

naruszała, zdaniem skarżących, no w jakiś sposób przepisy prawa została wyeliminowana z obrotu 

prawnego.   

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: Czyli rozumiem, że przekazujemy skargę                                       

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, czekamy, aż sprawa zostanie rozstrzygnięta i wtedy... 

Radca Prawny – Pani Anna Grzegolec: I wtedy możemy, co do tej działki podejmować dalsze 

czynności. W takiej sytuacji, w mojej ocenie, sąd skieruje sprawę na posiedzenie niejawne, więc 

jakby będzie to procedowane szybciej. 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: Szanowni państwo, rozmawiamy o dwóch uchwałach                

w tej chwili, nie wiem jak Pan Przewodniczący sobie z tym poradzi czyli pierwsza uchwała, mamy 

w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości i następną mamy, w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach Skargi Wojewody Świętokrzyskiego na, wraz z odpowiedzią na tą 

skargę, no tak, no skargę na naszą uchwałę. 

Radca Prawny – Pani Anna Grzegolec: Tutaj, jeśli mogę  uzupełnię wypowiedź Pana Burmistrza, 

taką uchwałę o przekazaniu skargi na uchwały musimy podjąć w terminie, no w którym jesteśmy 

zobligowani przekazać jak ta, sprawy, do sądu administracyjnego, dlatego też nie możemy czekać                                

z podjęciem tej uchwały. 

Radny – Pan Arkadiusz Pająk: Czyli rozumiem że, nawet gdybyśmy chcieli przejść na drogę 

przetargową,  to i tak musimy czekać na decyzję, tak ? 

Radca Prawny – Pani Anna Grzegolec:  Znaczy dla porządku, tak. 

Radny – Pan Arkadiusz Pająk: Tak, a jak długo może to trwać, mniej więcej? 

Radca Prawny – Pani Anna Grzegolec: Tak jak powiedziałam, w  mojej ocenie, jeżeli odpowiedź                         

na skargę, wraz z tą uchwałą, która zostanie dzisiaj podjęta, o przekazaniu tej skargi, pójdzie                         

z dokumentami iż ta uchwała została wyeliminowana z obrotu prawnego, to tak naprawdę nie ma 

przedmiotu zaskarżenia czyli postępowanie jest bezprzedmiotowe, następuje umorzenie, a to może 

sąd zrobić na posiedzeniu niejawnym, także czym szybciej, im szybciej wyślemy dokumenty, przy 

czym tutaj wiadomo na tą uchwałę potrzeba też zatwierdzenia na tą drugą uchwałę                                           

o wyeliminowaniu tej pierwszej, może tak w skrócie to też wiadomo że do organu nadzorczego, 

musimy tą uchwałę wysłać. 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: Tutaj czuję się zobowiązany do rozmowy też z tymi 

zainteresowanymi osobami, ale jest ich pismo, że chcą zrezygnować tak z inwestowania w naszym 

mieście, oczywiście taką rozmowę zobowiązuje się przeprowadzić z tymi ludźmi, o wynikach,                            

na pewno Państwa poinformuje. 
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13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchylenia uchwały Nr 394/LXI/2023 Rady Miejskiej                       

w Suchedniowie z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej o nr ewid. 

geod. 1120/4 o pow. 0,2036 ha, położonej w miejscowości Suchedniów, w celu poprawy 

warunków zagospodarowania działki sąsiedniej. 

Uchwała Nr 410/LXIII/2024 w sprawie uchylenia uchwały Nr 394/LXI/2023 Rady Miejskiej                       

w Suchedniowie z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej o nr 

ewid. geod. 1120/4 o pow. 0,2036 ha, położonej w miejscowości Suchedniów, w celu poprawy 

warunków zagospodarowania działki sąsiedniej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchylenia uchwały Nr 394/LXI/2023 
Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej o nr ewid. geod. 1120/4 
o pow. 0,2036 ha, położonej w miejscowości Suchedniów, w celu poprawy 
warunków zagospodarowania działki sąsiedniej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 
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3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                      

w Kielcach skargi Wojewody Świętokrzyskiego, reprezentowanego przez radcę prawnego 

Maksymiliana Ślusarczyka, wraz z odpowiedzią na skargę 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Pana Dariusza Miernika – Z-ca Burmistrza w pkt. 

13 obrad  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).  

14.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji. 

14.c. dyskusja  

Z-ca Burmistrza – Dariusz Miernik odczytał treść skargi złożonej na uchwałę.  

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach skargi Wojewody Świętokrzyskiego, reprezentowanego przez radcę 

prawnego Maksymiliana Ślusarczyka, wraz z odpowiedzią na skargę. 

Uchwała Nr 411/LXIII/2024 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach skargi Wojewody Świętokrzyskiego, reprezentowanego przez 



17 
 

radcę prawnego Maksymiliana Ślusarczyka, wraz z odpowiedzią na skargę stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Kielcach skargi Wojewody Świętokrzyskiego, 
reprezentowanego przez radcę prawnego Maksymiliana Ślusarczyka, wraz 
z odpowiedzią na skargę. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 
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10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

15. Przedstawienie wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

wydatkowania środków finansowych w 2022 r. przez SSP Nr 1 w Suchedniowie. 

15.a. odczytanie protokołu z kontroli przez Przewodniczącą Komisji, 

Pani Małgorzata Stępień – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała protokół                                      

z przeprowadzonej kontroli (protokół z kontroli stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji). 

15.b. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano  

16. Sprawy różne. 

Przewodniczący osiedla nr 3 – Pan Kazimierz Matla: chciałbym tutaj zabrać głos w sprawie tych 

ludzi, których dom uległ spaleniu na ulicy Berezów. Jestem zaskoczony hojnością  mieszkańców, 

bardzo się spisali, to należy to podkreślić, ale mam na uwadze, żeby ta sprawa znowu nie wyszła 

jak z działką. To jest działka Gminy i budynek był Gminy. W  związku z czym jeżeli ci ludzie 

zbierali pieniądze i ktoś tam chce budować żeby znowu nie wyszło, nie podjęta jakaś uchwała, 

którą ktoś zacznie grzebać i powie że nie można, nie należy. Tutaj bym prosił o podjęcie takich 

działań, żeby tym ludziom nie zrobić krzywdy i żeby w otwarte karty grać, co im się należy a co 

nie. Czy będzie inwestor, czy będzie inwestorem Gmina, czy ktoś inny, tu by trzeba to 

rozstrzygnąć. Maszyny już tam weszły, robią remont, a później wyjdzie że budynek czy działkę                    

nie można przekazać. 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: Czuję się zobowiązany poinformować państwa, jakie 

mamy plany w stosunku do tej nieruchomości. Faktycznie, stało się nieszczęście, dwie rodziny, nasi 

najemcy zostali bez dachu nad głową, budynek całkowicie uległ spaleniu. W dniu pożaru, 

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wydał decyzję o wyłączeniu tego budynku                                      

z użytkowania i zobowiązał Burmistrza do zabezpieczenia terenu przed dostępem tam osób 

trzecich. Oceniliśmy stan techniczny, że faktycznie ten budynek nie warto odbudowywać                                  

i zgłosiliśmy do Starosty Skarżyskiego, zamiar rozbiórki tego budynku. W poniedziałek ten 

budynek został rozebrany. Tak jak pan Kazimierz tutaj wspomniał, zainteresowanie społeczności 

jest ogromne, pomoc dla tych rodzin, sami państwo śledzicie pewnie, że jest bardzo wysoka. 
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Zgłosili się do nas przedsiębiorcy, którzy nieodpłatnie chcą przekazać materiały budowlane                            

na budowę nowego budynku, dla tych rodzin. Zgłosiły się firmy, które chcą usługi budowlane też 

nieodpłatnie darować na wybudowanie budynku. Jest biuro, też które chcę opracować czy opracuje 

projekt budynku. Z Panią prawnik analizowaliśmy to jak możemy przeprowadzić tą procedurę. 

Zgodnie z prawem działka jest własnością Gminy i chcemy żeby dalej tak to zostało. Budynek jeśli 

zostanie wybudowany, to też zamierzamy go wybudować jako Gmina i następnie wynająć lokale 

mieszkalne dla tych dwóch rodzin, żeby tak jak do tej pory byli naszymi najemcami. Poszkodowane 

rodziny są zaopiekowane, zaproponowaliśmy im mieszkania, jedna z rodzin skorzystała z naszej 

propozycji, druga rodzina przebywa u swoich bliskich, swojej rodziny. Mieszkańcy urządzili 

prywatną zbiórkę. Zakładamy w ten sposób, że tych pieniędzy na budowę domu nie będziemy 

wykorzystywać. Zaproponowaliśmy żeby te środki przeznaczyć na wyposażenie tych mieszkań.                                

W zasadzie w pożarze wszystko zostało zniszczone. Pogorzelcy będą musieli kupić sobie,                               

nie wiem, sprzęt AGD czy jakieś meble, odzież, jeśli będzie można z tych środków to zakupić. 

Chcielibyśmy żeby te rodziny taką możliwość miały, w ten sposób te pieniądze wykorzystać. 

Budynek Gminy oczywiście był ubezpieczony, jest tam też w tej chwili prowadzone postępowanie 

ubezpieczyciela, bo też muszą ocenić stan, przyczyny i tak dalej tego pożaru. Także w takim 

kierunku to, to chcemy poprowadzić jeśli chodzi o odbudowę, o zabezpieczenie bytu tych dwóch 

rodzin, dziękuję. 

Przewodnicząca Osiedla nr 5 – Pani Ewa Antosik:  Panie Burmistrzu, mam do Pana taką prośbę, 

proszę się zainteresować kopalnią, tymi dołami na kopalni na Baranowie. Tam jest wysypisko 

śmieci w tych dołach, tam trzeba jakoś zabezpieczyć, żeby tam nie było dojazdu. 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik : Proszę jakoś bardziej szczegółowo opowiedzieć. 

Przewodnicząca Osiedla nr 5 – Pani Ewa Antosik: Ja tam kiedyś się przeszłam i tak patrzę                      

na kopalni w jednym dole śmiecie, bardzo dużo, w drugim dole śmiecie bardzo dużo. Tam chyba 

samochodami wywożą, bo tam jest dużo części samochodowych, ale tam ludzie normalnie dowożą. 

Jeszcze jedna rzecz, na naszej ulicy Partyzantów, jest normalnie ślizgawica, tam się tak ludzie 

przewracają. Mało tego, że jest woda, też się w tą wodę człowiek przewraca. Niech ZGK tego 

piachu nawiezie. Jak ktoś złamie nogę, tak jak ja na waszym gruncie rękę to co będzie. 

Z-ca Burmistrza – Pan Dariusz Miernik: Szanowni państwo, odniosę się może do tego terenu 

kopalni. To jest własność prywatna. Zwrócimy się do właściciela terenu o zabezpieczenie. Jeśli są 

faktycznie tam jakieś pozostałości po wyrobiskach i to jest niebezpieczne, to zwrócimy się                           

do właściciela terenu  o uporządkowanie i zabezpieczenie tego miejsca. Śliskość, ZGK cały czas 

pracuje. Był taki okres, że mieliśmy problem ze sprzętem, ale już sytuacja jest opanowana. Myślę, 

że sytuacja będzie się poprawiać jeżeli chodzi o uszorstnianie tej nawierzchni. Część terenu jest 

własnością Skarbu Państwa i jest trwały zarząd Lasów Państwowych, ale są dwie, te duże działki, 

gdzie jest kopalnia, w tej chwili gdzie jest wyrobisko, to są własnością prywatną, spółka                                 

z Warszawy jest właścicielem. 

Radna – Pani Agnieszka Włodarczyk-Mazurek: Panie Burmistrzu, ja tu korzystając z tego,                      

że Pan Kazimierz zgłosił naprawę tablicy przydrożnej w Ostojowie, to ja zgłaszam tablicę ulicy 
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Wrzosowej od strony Żeromskiego i Świerkowej. Uzasadniam to, że tam są też firmy i jest 

problem, czasem żeby znaleźć tą ulicę, bo nie jest zbyt długa więc jeżeli już to tak hurtowo te 

tablice proszę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Krzysztof Adamiec: Panie Burmistrzu przypomnę też                                    

o nazwie ronda. Składam również podziękowanie dla kierownictwa ZGK i pracowników. W tych 

warunkach zimowych jakie były, bardzo kiepskich, wykazali rzeczywiście dużo zaangażowania                    

i naprawdę pochwała dla Pana Kierownika i wszystkich właśnie pracowników za ich pracę, 

dziękuję, 

17. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LXIII-ej                     

w kadencji Sesji Rady Miejskiej. 

 

    Protokołował                                           Sekretarz obrad                                     Przewodniczący 

                                                                                                                                   Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                                       Marcin Pałac                                    Krzysztof Adamiec 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

 

 

 

 


